
Referat fra adventsmøte 27/11- 2023

Vi var ikke så mange denne kvelden, 8 stykker,for noen var det nok kulde og snø 
som hindret dem, for andre hørte vi det var sykdom eller annet som stoppet dem. 
Vi som var fikk uansett et hyggelig møte. 

Som oppstart ble 4 lys i adventsstaken tent, og siden vi ikke skal ha flere møter 
før jul, sang vi 4 fire versene med en gang.                                                    
Laget har fått takkekort fra SOS barnebyer for bidrag på kr 1800. Det har vi 
forpliktet oss på i mange år og da vi hadde  «Barnearrangement» fikk de 
overskudd, eller minst kr 1800. Dermed får de det fortsatt, også uten dette 
arrangementet. May Synnøve fortalte videre fra Inspirasjonssamlingen NBK hadde i
Stavanger for litt siden. Der kom det folk fra hele landet, noen helt fra Tana, 200 
deltaker i alt. Med masse flott program og mange interessante mennesker blir 
dette god inspirasjon til videre arbeid. 

Tradisjonen tro var det også gløgg og risgrøt på dette adventsmøte. I og med at vi 
var endel færre enn vi tenkte ble det mer enn nok til alle. Dermed ble det grøt 
som gevinst også, når loddene ble solgt og trukket. Denne kvelden var det lov å 
vinne flere ganger, så her ble det svibler, grøt og annet på noen og enhver.

Vi så gjennom det vi hadde av materiell som kunne brukes på barneaktiviteten på 
Reidvintunet, på O jul, med din glede. Maler ble studert og ideer diskutert, litt 
fikk vi også prøvd. Vi vet jo ikke hvor mange som kommer, eller alder og hva de 
kan, så vi må bare finne noe de kan trives med og mestre, den stunden de er 
innom. Så er det bare å håpe at de fleste av medhjelperne holder seg friske og at 
det ikke blir flere forfall. Det var mange som koste seg i fjor, så vi får håpe på det 
samme i år. Da ses vi søndag, på Reidvintunet og god advent videre.

Åse Kristine Guthus, sekretær


